
Garpenbergs Älg- och kronhjortsskötselområde. 

Beslut tagna vid dagens styrelsemöte den 14 november 2022 

Älgjakten innevarande år fortsätter med den grundtilldelning respektive jaktlag erhållit. 

Någon avlysningsjakt kommer inte att ske. 

Vi uppmanar jaktlagen att vara med i sin kalvavskjutning. Skjut helst inte sista vuxna innan kalvarna 

är skjutna! ”Kan vi inte skjuta kalv skall vi heller inte skjuta vuxna.” 

Var rädd om vuxna kor. Vi saknar kalv och vänder vi inte trenden kan vi inte hålla planerad 

avskjutningsnivå. Prioritera jakten på kvigor och unga hondjur så vi kan jaga älg även nästa år. 

Är det något jaktlag som önskar skjuta en kalv i stället för tilldelad ko är det helt OK. 

Motiv till angivet beslut. 

Älgobsen pekar entydigt neråt och är inte baserat på enskilt år. 

(Jaktrapport visar inte händelser före 2020.) Vi harsuccesivt minskat med över 20% 

 

Vi får jaga allt fler timmar för att fälla älg. 

 

Det mest oroande är den reproduktion vi ser under årets jakt. Det regionala målet för älgstammen är 

en reproduktion på 0,8kalvar per hondjur. Regionalt ligger den på 0,6 och vi har nu endast 0,46!

 

ÄLGOBS. 

Tyvärr har ett antal jaktlag negligerat att rapportera älgobservationer vilket strider mot Jakt PM. 

Erik Almström. Helleberget. Born. Öhns JL. Andreas Forslund. Jelken. Ytersbenning. Kjell Stålberg 

Sindertäckten och Lundqvist.  Skärpning! 

 

Fortsatt god jakt önskar styrelsen! 


